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Agenda punt 5 
 

JAARVERSLAG 2024 VAN DE SECRETARIS 
 
 
Het bestuur van de vereniging bestond in 2024 uit:  
 
Johan Eeken    Voorzitter 
Martin Geuke    Secretaris en ledenadministratie 
Ad de Greef     Penningmeester 
Hans Inkenhaag   Bestuurslid toercommissie 
 
 
Algemeen 
De algemene ledenvergadering is gehouden op 5 maart 2024 en werd naast het bestuur bezocht door 
28 geregistreerde leden. Het verslag is opgenomen bij de vergaderstukken voor de ALV van 5 maart 
2024.  
Voor bestuursvergadering kwam het bestuur in 2024 vier keer bij elkaar. Twee keer per jaar werd de 
NTFU regiovergadering bezocht.  
 
Sponsoring/Advertenties 
Sponsorcontracten: Theo Meijer Sport, Fietsen van Greefhorst is in 2025 geen sponsor meer. 
Bikedrive is onzeker.  
 
Ledental 
    
Het ledenaantal per 1 januari 2024  was 134. Door een succesvolle wakeup training, waarbij ook niet 
leden welkom waren, melden zich 10 nieuwe leden. Aan het einde van het bestuursjaar 2024 gaf een 
aantal  leden aan vanaf 1 januari 2025 niet langer lid te willen zijn. Daarmee starten we 2025 met 130 
leden.    
 
De gemiddelde leeftijd van de leden was 62,1 jaar  per 1 januari 2025, een jaar geleden was dat 60,8.   
 
Meest genoemde redenen om het lidmaatschap te beëindigen zijn gezondheid, leeftijd, tijdsgebrek en 
de behoefte om op eigen gelegenheid op zelf gekozen momenten te fietsen. Redenen waarop wij als 
bestuur weinig invloed hebben. Als verder de lijst van vertrekkende leden wordt bekeken valt op dat 
dit veelal mensen betreft die nooit (meer) deelnamen aan clubritten of andere activiteiten.  
 
Als de leeftijdsopbouw van TTL wordt vergeleken met die van alle NTFU verenigingen dan is die 
ongeveer gelijk. Het merendeel van de leden is ouder dan 55 jaar en er zijn beduidend meer 
mannelijke dan vrouwelijke leden.  
 
De ledenadministratie is dit jaar opnieuw door de secretaris verzorgd. 
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Invulling vacatures 
 
In 2024 zijn een aantal vacatures ontstaan. 
 

 De vacature van Secretaris 
 De vacature van Penningmeester 
 Organisatie Omloop Midden Nederland 

 
Rob Jaeger en Hans Hagmeijer nemen de organisatie OMN over van Wim Mol. Als bestuur stellen we 
de volgende wisselingen in het bestuur voor, maar mocht de ALV andere kandidaten voorstellen dan 
zal er tijdens de ALV gestemd worden.  
 

 Rob Jaeger Martin Geuke opvolgt als nieuwe secretaris 
 Hans Inkenhaag Ad de Greef opvolgt als penningmeester 
 Paul Tulp treedt toe tot het bestuur als bestuurslid toercommissie 

 
Ledenmonitor 
 
In de ALV 2024 hebben we als bestuur toegezegd een ledenmonitor uit te zetten onder de leden. Die 
belofte is ook nagekomen. Als basis voor de ledenmonitor is de ledenmonitor van de NTFU gebruikt 
waar we als bestuur een TTL sausje overheen hebben gegooid. 55 leden vulden de ledenmonitor in 
en daar trokken we als bestuur 3 belangrijke conclusies uit.  
 

 Snelheden en (on)veiligheid worden het vaakst genoemd 
 Binding met de club/clubgevoel/verjonging zijn ook belangrijk 
 Kleding is toe aan vernieuwing vanuit het oogpunt van design en pasvorm. Maar ook de 

logistiek er om heen is aan vernieuwing toe.  
 
Drie punten die al langere tijd regelmatig op een of andere agenda staan. Het bestuur neemt het op 
zich om aan de punten te werken en heeft er bij de meeste punten ook ideeën over. Uitwerking kost 
echter tijd en zal ook inzet van andere leden buiten het bestuur vragen.  
 
Lief en Leed 
 
In 2024 was het eerste jaar waarin we geen evenementencommissie kenden. Daarmee is ook “lief en 
leed” een beetje in de vergetelheid geraakt. Naar eer en geweten hebben we vanuit het bestuur 
getracht aandacht te besteden aan dit soort situaties. Maar ongetwijfeld hebben we ook een aantal 
gevallen gemist waarin een attentie op zijn plaats was geweest. Excuus daarvoor.  
 
Communicatiecommissie 
 
Vanuit het bestuur was de secretaris ook de linking pin naar de  communicatiecommissie. Hans 
Hagmeijer doet hier nieuwsbrief en website, Hannie van Kooten doet de socials. Net als in het tijdperk 
waarin we nog een aantal keren per jaar de papieren Steeds Vooruit op de deurmat vonden blijft het 
lastig om de communicatiecommissie te voeden met relevante inhoud voor de diverse media. Ook hier 
geldt dat dit iets is waar ieder lid een bijdrage aan kan leveren.  
 
Terugkijken op 5 jaar als secretaris.  
 
Sinds mijn verkiezing in de ALV 2020 heb ik deze functie met veel plezier ingevuld en heb altijd in 
goede collegiale samenwerking met de andere bestuursleden deze bestuursfunctie mogen vervullen. 
In mijn periode als secretaris heb ik het nooit als een belasting gevoeld. Niet qua verantwoordelijkheid 
en ook niet als iets wat overmatig veel tijd kost. Wel heb ik me verbaasd over punten die bij het 
bestuur worden belegd. Neem de snelheden als voorbeeld: Zeker sinds de introductie van Cyql is 
helder met welke snelheid we welke route fietsen. Wordt er om de één of andere reden afgeweken 
van de afgesproken snelheid dan zouden we als grote mensen onder elkaar toch in staat moeten zijn 
om elkaar daar op een fatsoenlijke manier op aan te spreken? Maar eerlijk is eerlijk, ook ik heb 
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situaties meegemaakt waarin ogenschijnlijk lieve aardige mensen opeens een rauw randje blijken te 
hebben. Dit heb ik altijd een wonderlijk fenomeen gevonden. Of neem een aantal opmerkingen uit de 
eerder genoemde ledenmonitor waarin een aantal mensen aangeeft behoefte te hebben aan meer 
spreiding in de aangeboden ritten zowel qua afstand, tijdstip en snelheden en van het bestuur 
verwachten daarin actie te ondernemen. Dat strookte niet helemaal met mijn idee dat Cyql een 
platform is waarin leden zelf in de lead zijn om een rit te maken en te publiceren met 
snelheid/afstand/tijdstip naar eigen keuze.  
Kort samengevat: Net zoals de leden iets mogen verwachten van het bestuur mag de vereniging ook 
iets verwachten van ieder lid afzonderlijk.  
Maar TTL is in de meeste gevallen een prachtige club waarin we met elkaar ook een hele hoop 
fietsplezier beleven. 2024 was echter ook  een jaar waarin menig lid in de persoonlijke sfeer te maken 
had met tegenslag in welke vorm dan ook. Voor mij is clubgevoel ook zeker dat je er in dat geval ook 
voor elkaar bent,  
 
Tot slot: Ik ben erg blij met Rob Jaeger als mijn opvolger. In 2024 is hij al aangehaakt bij iedere 
bestuursvergadering en mijn werkzaamheden heb ik op schrift gesteld in een uitgebreide 
werkinstructie. Ik heb er alle vertrouwen in dat Rob het secretarisstokje naadloos van me overneemt. 
En mochten er vragen of onduidelijkheden zijn dan weet hij met te vinden.   
 
 


